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Høring - vedr endring i utforming av nettleien 

 

Jeg sier nei til dette forslaget.  

Når vi sjekker strømregningen så utgjør nettleie og avgifter en uforholdsmessig stor del, i 

forhold til medgått strømforbruk. 

 

Vi har mer enn nok strøm i Norge. Kutt evt salg til utlandet. 

Og oppgrader eksisterende vannkraftverk. 

 

Vi har også sett store utbytter i kraftindustrien.  

 

En gang var norsk vannkraft "allemannseie", og vi hadde nesten alltid tilgang på nok strøm.  

Ble det tørke, så oppførte vi oss deretter. Og så ble det normalt igjen. 

 

Det er ingen problemer med strøm i Norge - annet enn at noen ønsker å tjene mer penger. 

Det kan de gjøre på andre måter enn å plage vanlige folk. 

 

Ikke fler inngrep i strømregningen. 

Nei til ny utforming av nettleien. 

 



mvh Elisabeth Berg 

 

 

 

 


